
 
 
 
 

    Protokoll fört vid möte för Förbundsstyrelsen  
 

Datum:    20231014–231015 

Tid:  lördag 09.00-11.30 – söndag 09.00-10.15 

Plats:  Hotell Place, Lund 

Närvarande: Herman Thorell HT ordförande 

   Kerstin Hjelm KH ekonomiansvarig 
   Gun-Britt Jansson GJ sekreterare 
   Lasse Franck   LF ledamot  
   Hannele Kangas HK ledamot 
   Åsa Wirström   ÅW ledamot 
   Jimmy Bysell   JB ledamot 
   Bill Jakobsson BJ ledamot 
   Stefan Öqvist   SÖ ledamot 
   Tommy Gustafsson TG adjungerad GS 
    
Frånvarande: Lasse Franck och Jimmy Bysell. Bill Jakobsson, Hannele Kangas samt Tommy 
Gustafsson var frånvarande lördag. 
 

 
 

 

§92  Mötets öppnande 
 Ordförande hälsade alla närvarande välkommen och öppnade mötet. 

 

§93 Godkännande av dagordning 
 Eftersom tiden är knapp kommer vi endast ta beslutspunkter denna helg. 

 

§94  Val av justerare 

  Beslut: KH valdes att justera protokollet jämte ordförande. 
 

§95 Föregående mötesprotokoll  
    Bordläggs till november 
 

§96 Återkoppling av tidigare beslut (checklistan) 
 Bordläggs till november. 

 

§97  Ekonomi 
Bordläggs till november. 



 

              §98  Personal  
Bordläggs till november. 
 

             §99  Antidoping 
Bordläggs till november. 

 

             §100 Parasport 
Bordläggs till november. 

 

             §101 Höstkonferens 

Vi gick igenom programmet samt bordsplacerade deltagarna. 
 

              §102 Kommittéer 
 Bordläggs till november. 

 

              §103  IT 
Styrelsen fick information från träff man haft med Consid. Vi bestämde att när det 
finns ett underlag till beslut kallas styrelsen till ett Teamsmöte. 

 

              §104 Beslut 
• Per Capsulam den 13/9 angående Social mediepolicy som 

godkändes av styrelsen. 7 av 9 svarade. Vi bestämde att alla policyer 
ska publiceras på hemsidan. 

• Björkehovs IS har betalat medlemsavgiften och är medlemmar året 
ut. 

• Vi har fått en skrivelse från en förening som vill bryta sig ur en 
flersektionsförening. De vill behålla sina platser i seriespelen. 
Innan vi kan ta ett beslut behöver vi ett protokoll från 
moderföreningen där vi får veta om man kommer att fortsätta 
bedriva Boule, eller inte.  

• Marie presenterar olika offerter på boende och mat till 
Förbundsmötet 2024. Vi förordar i första hand hotell C Stockholm 
och i andra hand Motel L. 

• Almedalens Bouleklubb har gjort en överklagan av det 
bestraffningsbeslut som ÖSBF givit dem på grund av inte fullgjort 
seriespel. Styrelsen valde att kalla in ÖSBF:s ordförande Anders 
Holmberg som adjungerad i frågan, med förklaringen att ALM 
överklagat deras beslut och att vi ville ha ÖSBF:s ståndpunkt i 
frågan. Han redogjorde för situationen, hur ÖSBF resonerat då de 
haft liknande ärenden och att de ansåg det besvärligt att göra 
skillnad på föreningarnas olika situationer, samt beslutet att 
bestraffa ALM var en del av att behandla samtliga ärenden likadant. 
Utifrån ÖSBF:s bild och att våra tävlingsbestämmelser tillåter FS att 
ta beslut kring händelser som TB inte kan förutse ( TB§1.12 ) anser 
vi att orsakerna ALM anför ( att färjetrafiken från Gotland kraftigt 
begränsats och omöjliggjort för de berörda lagen att ta sig till 
spelplatsen ) är tillräckliga för att godkänna ALM:s överklagan. 



• ÖSBF ansöker om att få ge dispens till fler än 4 
propagandatävlingar under 2024. När frågan diskuterades i styrelsen 
dök flera frågeställningar upp som behöver utredas. Vi skickar dessa 
frågor vidare till TK som får utreda. 

• Det finns 2 huvudkandidater till SM 2025. Styrelsen förordar den 
ena som SMK får jobba vidare med. 

• Styrelsen fick redovisat utvärderingen av seriespelet samt flera 
förslag på framtidens seriespel. Vi kommer att fortsätta diskutera 
frågan på novembermötet.  
  

§105 Övriga frågor  
  Inga övriga frågor anmäldes. 
 

§106  Nästa möte  
 Idrottens Hus, Stockholm 18–19/11. HT kollar så att vi blir beslutsmässiga då flera 
anmält förhinder. 

 

§107 Mötets avslutande 
  Ordförande tackade alla och avslutade mötet. 
 
 
 

 
 __________________________ ___________________________ 
 Gun-Britt Jansson Herman Thorell 
 Mötessekreterare Ordförande 
 
 
 

 __________________________  
 Kerstin Hjelm   
 Justerare  

 

 

 


